



## Skolebestyrelsen ved Hans Rømer Skolen, skoleåret 2022/2023

Der blev afviklet

ordinært skolebestyrelsesmøde mandag den 19. juni 2023, kl. 17:00 – 19:30, skolens administration

### Deltagere

#### Forældrerepræsentanter

- Anka Sonne (forperson)
- Dennis Daugaard (næstforperson)
- Susanne Ager Höy
- Kim Pedersen
- Peter Vomb
- Anne Jensen
- Ela Nowicka

#### Elevrepræsentanter

- Silas Jenne Strand, 7A
- Jonas Lyng Bojesen, 7A

#### Medarbejderrepræsentanter

- Lykke Rømer
- Lena Stærke

#### Ledelsesrepræsentanter

- Pernille Rigstad (skoleleder)
- Julie Kjær Johansen (leder af gruppe 1)

**Fraværende:** Kim (Anette indkaldt, dog med forfald), Anne

*Poul Overlund-Sørensen, pæd.administrativ konsulent, BRKs Budget og Indkøb – deltager under punkt 12.*

| Punkt & tid |      | Emne<br>Hvad handler punktet om, til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)  | Referat<br>Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af evt. deadline.  | Formidling |
|-------------|------|---|--|------------|
| 1           | 1700 | Godkendelse af dagsorden (B)  | Der præsenteres Nyt bilag til 7 – 7.2<br>Nyt bilag til 9 – 9.2. 4. udkast<br><br>Godkendt  |            |
| 2           | 1705 | Meddelelser (O) <ul style="list-style-type: none"><li>- Fra forperson</li><li>- Fra øvrige medlemmer, særligt eleverne</li><li>- Fra ledelsen</li></ul> | Forperson:<br>Intet at berette<br><br>Et medlem har modtaget en forældreklage over en eksamination på HRS. Skolen er orienteret og der følges op<br><br>Lykke, elevrådskontakt: Vi har fået nyt elevråd for næste skoleår. Der har været kampvalg i nogle af klasserne. Der er rigtig dejligt at der er så mange der gerne vil. Vi har haft konstituerende møde og Silas og Jonas fortsætter i de nuværende poster. Det er glædeligt, så de kan bruge deres erfaring fra dette skoleår.<br><br>Pernille:<br>Vi har haft ledige stillinger, der nu er besat.<br>Mellemlider: Stine Hjort Pedersen, hun kommer med ledererfaring. Vi glæder og til samarbejdet.<br><br>Pædagoger: Der er ansat to erfarne pædagoger Louise Nielsen og Patricia Wilkens<br><br>Catja tilbage fra barsel i SFOen, Lotte tilknyttet som sommervikar og derefter M klasse. |            |

|   |      |  |  |  |
|---|------|--|--|--|
|   |      |  | <p>Ny skolechef, Jesper, er tiltrådt – vi glæder os til samarbejdet.</p> <p>Planlægningen kører, skemaer klar til at udsende, personalets arbejdstid på plads.</p> <p>PRI skal til økonomimøde næste mandag, hvor der tages hul på dialog omkring den økonomisk genopretningsplan for HRS.</p>   |  |
| 3 | 1715 | <p>Elevfravær (O/D)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status, opmærksomhedspunkter</li> </ul> <p>Bilag 3.1 Fraværsoversigt, klasserne pr. 10. juni 2023</p>   | <p>Oversigten i bilaget gennemgået og forklaret af Pernille.</p> <p>Skolen har fokus på den er nyere lovgivning der kræver, at forældre med et barn med over 10% ulovligt fravær skal varsles og ved 15% skal der underrettes til kommunen.</p> <p>Det besluttes, at bestyrelsen fremadrettet præsenteres for fraværstatus hvert kvartal.</p>  |  |
| 4 | 1725 | <p>Budgetopfølgning primo juni (O)</p> <p>Bilag 4.1 Budgetopfølgning primo juni<br/>Bilag 4.2 Budgetramme primo juni</p>   | <p>Budget fremlagt af PRI</p> <p>I forhold til M-klasserne er øvelsen hele tiden at få det til at gå i nul. Det kan svinge meget.</p>  |  |
| 5 | 1730 | <p>Fordeling af medlemmerne på skolens klasser</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag fremlægges</li> <li>- Dialog og beslutning</li> </ul> <p>Bilag 5.1 Forslag til fordeling</p>   | <p>Forslaget præsenteret og er vedtaget af bestyrelsen</p>   |  |
| 6 | 1735 | <p>Suppleringsvalg – skolebestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status</li> <li>- Forslag til plan for afvikling af suppleringsvalg aug/sept 2023</li> </ul> <p>Bilag 6.1 Plan for mulig afvikling, august / september 2023</p> | <p>Forslag om at valget placeres i sept. Det giver mulighed for at medlemmerne kan fortælle om arbejdet i bestyrelsen på forældremøderne.</p> <p>Det er 2 suppleanter, der skal vælges.</p> <p>Forslag vedtaget af bestyrelsen.</p>  |  |
| 7 | 1745 | <p>Skolens trafikpolitik (O/D/B)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forslag fremlægges</li> <li>- Dialog og beslutning</li> </ul> <p>Bilag 7.1 Forslag til trafikpolitik HRS</p> <p>Nyt bilag 7.2</p>                                    | <p>Gennemgået med udgangspunkt i bilag 7.2</p> <p>Vi skal have en trafikpolitik udkast og en ændring fra sidst præsenteres. Målet er at få beskrevet, hvordan vi arbejder med området.</p> <p>Der er et ønske om at samarbejdet med kommune omkring trafikikkerheden omkring skolen genoptages. Pernille følger op</p> <p>Trafikpolitikken i bilag 7.2. vedtaget</p>                               |  |
| 8 | 1755 | <p>Resultatet af årets trivselsmåling blandt eleverne (O/D)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Resultat</li> <li>- Opmærksomhedsfelter</li> </ul> <p>Bilag 8.1 Resultat og udvikling</p>   | <p>Oversigt over skolens resultater præsenteres af Pernille.</p> <p>Oversigten over udviklingen i trivselsmåling for HRS præsenteres. Derudover en sammenligning med Lands gennemsnit og BRKresultatet.</p> <p>Der arbejdes med målingen i personalegruppen og med eleverne ude i klasserne.</p> <p>Generel drøftelse i bestyrelsen om tallene og arbejdet i skolen med målingerne og trivslen</p> |  |

|    |      |   |  |  |
|----|------|---|--|--|
| 9  | 1810 | Skolens nye værdiregelsæt (D/B)<br>- Dialog, beslutning<br><br>Bilag 9.1 Værdiregelsæt, 3. udgave     | Der er et ekstra bilag. Det er med konsekvensrettelser, altså slåfejl m.v. Der er ingen menings – eller indholdsændringer foretaget i bilaget.<br><br>Bestyrelsen beslutter at ordet tillid tilføjes to steder: Nederst på side 2 i den fede del tillid trivsel og tryghed og til afsnittet Værdi 2, trivsel og tryghed. |  |
| 10 | 1820 | Evt. (O)  | Der har været forårsfestival for alle bornholmske skoler. HRS kom hjem med to ud af tre pokaler. Det er godt gået.<br><br>Tak – til Anne, Lykke og Julie, der har sidste bestyrelsesmøde på HRS  |  |
| 11 |      | Til kommende møde(-r) (B)   | Pernille søger klarhed over hvor længe man som forældre kan rette meddelelsen om sygdom i AULA.  |  |
| 12 | 1830 | Budgettema – Tildelingsmodellen (O/D)<br>- Gennemgang af model<br>- Konsekvenser, opmærksomhedsfelter | Gennemgang v. POS og følgende drøftelse af teamet  |  |
| 13 | 1925 | Godkendelse af referat  | Godkendt   |  |

Anka & Pernille d. 6. Juni 2023

## Mødet slut kl.

---

Elev Jonas Lyng Bojesen

---

Elev Silas Jenne Strand

---

Forældrerepræsentant Anka Sonne

---

Forældrerepræsentant Dennis Daugaard

---

Forældrerepræsentant Kim Pedersen

---

Forældrerepræsentant Peter Vomb

---

Forældrerepræsentant Susanne Ager Höy

---

Forældrerepræsentant Ela Nowicka

---

Forældrerepræsentant Anne Jensen

---

Medarbejderrepræsentant Lena Stærke

---

Medarbejderrepræsentant Lykke Rømer